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The paper considers the adaptation of federated deep learning on a desktop
grid system using the example of an image classification problem. Restrictions are
imposed on data transfer between the nodes of the desktop grid only for a part
of the dataset. The implementation of federated deep learning on a desktop grid
system based on the BOINC platform is considered. Methods for generating local
datasets for desktop grid nodes are discussed. The results of numerical experiments
are presented.

Рассматривается адаптация федеративного обучения глубокой нейронной се-
ти на грид-системе из персональных компьютеров на примере задачи классифи-
кации изображений. При этом ограничения на распространение между узлами
грид-системы наложены только для части обучающих данных. Также рассмат-
ривается реализация федеративного обучения на грид-системе на платформе
BOINC. Обсуждаются методы генерации локальных датасетов для узлов грид-
системы. Приводятся результаты численных экспериментов.
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